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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

In het NHD van 27 november lezen wij een bericht over vele aanvragen voor huisvesting buiten-

landse werknemers in een omvang van totaal 700 bedden. Het is onduidelijk waarop dit is 

gebaseerd. Wel wordt een woordvoerder van de gemeente geciteerd. Waarschijnlijk is deze 

berichtgeving ingegeven door de discussie onlangs over de aanvraag uit Zwaagdijk-Oost. Voor een 

goede beeld-vorming en in de aanloop naar het komende nieuwe beleid in deze heeft 

ondergetekende de volgende vragen: 

1.  Er wordt gesteld dat er een ‘hausse’ aan aanvragen is. Over hoeveel aanvragen hebben 

we het in werkelijkheid, zijn die inderdaad voor in totaal 700 bedden of ligt het anders? 

Wordt de gemeentewoordvoerder fout geciteerd? 

antwoord   

2. Wat is, als het gestelde juist is, volgens u de oorzaak van die toename? 

Antwoord  

3. Er wordt gesteld dat van het totaal aantal aangevraagde “bedden” er maar 80 aan de 

kaders van de raad voldoen. Klopt dat? 

Antwoord  

4. Betekent dit dat de rest van de beweerde aanvragen wordt afgewezen? Zo nee hoe 

zorgt u dat de aanvragen uiteindelijk aan alle regels voldoen? 



 

 

Antwoord  

5. Er wordt gesteld dat alleen plannen voor grotere aantallen langs de raad gaan. Om het 

beeld weer even scherp te krijgen: welke aanvragen gaan nu niet langs de raad? 

Antwoord  

6. Als er aanvragen liggen, hoeveel zijn dat voor kleinere en hoeveel zijn er voor grotere     

aantallen (die langs de raad moeten)? 

Antwoord  

7. In het artikel staat dat Medemblik een verplichting tot huisvesting van 1000 migranten 

(?) vanuit het Rijk zou hebben. Het getal 1000 is echter enkele jaren terug een globale 

schatting geweest van elk van de zeven Westfriese gemeenten bij de start van project 

Kompas, als streefgetal: om in ieder geval een duizendtal van de aanwezige 

buitenlandse werknemers in een legale huisvesting te krijgen.  

Deze foute aanduiding van een verplichting zal volgens ons niet vanuit het 

gemeentehuis zijn gegeven. Is mogelijk verwarring ontstaan met iets heel anders, waar 

wel een verplichting bestaat, de huisvesting van statushouders (met veel geringere 

aantallen)?   

Antwoord  

8. Wat is volgens u het doel van het huisvestingsbeleid? 

Antwoord  

9. Wat is er, naast meer huisvesting, naar uw oordeel verder nog nodig om dit doel te 

bereiken? 

antwoord  

 

 


